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Verksamhetsplan 2019 

Antagen av Årsmötet ÅÅÅÅ-MM-DD 
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Verksamhetsplan 2019 

Klubbens lag säsongen 2019/2020 

Lagnamn Serie Tränare 

DU18 (F02-F04) ÖBDF DU22 Peter Stenius 

DU16 (F04) Stockholm F04 Peter Stenius 

F14 (06-08) ÖBDF F14 Patryk Smolen och Stefan 

Zetterberg 

P15 (05-06) ÖBDF P14 eller P15 Ännu inte bestämt 

P13 (07-08) ÖBDF P13 Martin Fall 

PF11 (09) Easy Basket Marzieh Khazali 

PF10 (10-11) Easy Basket Hannes Holmberg 

Eventuellt PF8 ”Smurfbasket” 

(12-) 

 Saknas just nu 

   

Motionslag dam och herr  Saknas just nu 

 

Klubben kommer under säsongen 19/20 att slå ihop det äldsta flicklaget med DU20-laget. Det nya 

U18-laget kommer att spela i ÖBDF:s serie DU22 (tidigare DU20). Detta för att se till att vi har gott 

om spelare i lagen (uppställningen på matcher och träning har inte alltid varit full) samt att ge 04-orna 

möjlighet till utveckling. F04 kommer med sin uppställning fortsatt att delta i Stockholmsserien för 

F04. 

Klubben vill starta ett motionslag för herrar och damer som vill träna basket någon gång i veckan. Hit 

är alla välkomna. Motionslaget kommer inte spela seriespel. 

P03/04-laget som spelade förra säsongen avslutades tyvärr under våren 2019 på grund av lågt 

deltagande samt tränarbrist. Några spelare har tränat med DU20 under säsongen och kommer kunna 

fortsätta träna i motionslaget. 

P07/08, som spelade Easy Basket förra säsongen, går nu upp i ÖBDF:s ungdomsserie i P13.  

Eventuellt kommer ett nytt lag för barn födda 2012 och tidigare starta under säsongen. Detta beror till 

stor del på om det finns ledare som kan ta ett sådant lag. 
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Fokusområden 2019 

Sport och tävling 

Klubben hoppas representera med ett lag i riksmästerskapen, F04. 

Klubben uppmuntrar fler seriespelande lag att åka på turneringar, och bjuder alla lag på 

anmälningsavgiften till en cup eller turnering per termin. 

Under säsongen kommer domare i klubben att behöva utbildas. Det finns flera medlemmar som är 

intresserade, och väntar på att utbildning arrangeras. Klubben betalar utbildningen för alla som vill 

utbilda sig till domare. För att kunna arrangera en domarutbildning behöver föreningen arrangera Easy 

Basket-omgångar på hemmaplan. Dessa bör kombineras med domarutbildning så att de som går 

utbildningen kan praktisera på matcherna. Det ger också ett mervärde för föreningens EB-lag, som 

hittills inte spelat någon hemmamatch. 

Det har gått två säsonger sedan klubben startade nya lag, PF09/10 (som sedan dess blivit två lag, PF09 

och PF10/11). Det kan eventuellt vara aktuellt denna säsong att starta ett nytt lag ”underst”, det vill 

säga för barn födda 2012 och tidigare. Detta lag bör i sådana fall ej spela Easy basket-matcher, utan 

endast träna en gång i veckan med fokus på att ha roligt. 

Klubben ska: 

• Arrangera minst en, men gärna två Easy basket-sammankomster.  

• Arrangera minst en domarutbildning (Matchledare A och/eller B). 

• Arrangera en sekretariatsutbildning. 

• Satsa på att spela Riksmästerskap för Flickor 04. 

• Om möjligt starta ett nytt lag för barn födda 2012 och tidigare. 

• Arrangera ett träningsläger i Nyköping under sommaren, i samarbete med en annan part. 

• Uppmuntra spelare och ledare att delta i Zlatibor Basketball Camp. 

• Delta i Nyköpings Sportfestival tillsammans med andra ideella idrottsföreningar i kommunen. 

Tränare 

Klubben behöver jobba mer aktivt med att rekrytera tränare till befintliga och nya lag. De senaste åren 

har nya tränare framför allt varit sådana som ”flyttat in”, och klubben har inte lyckats att utbilda egna 

aktiva till tränare i tillräckligt stor grad. Klubben måste också göra ett större arbete för att synas i 

Nyköping, och komma i kontakt med personer med basketkompetens och som vill bli tränare för 

klubben. 

Klubben behöver också göra mer för att behålla och utveckla sina tränare. Utöver vidareutbildning för 

de tränare som är intresserade, behöver klubben skapa ett forum där de aktiva tränarna kan träffas, 

diskutera, utvecklas och samarbeta. 

Klubben ska: 

• Arbeta för att rekrytera tränare bland klubbens spelare, föräldrar och andra aktiva. 

• Inleda arbetet med en ungdomsutvecklingsplan, som ska innebära en strategi för hur klubben 

kan få sina äldre spelare att vilja utvecklas till coacher och domare 

• Göra en satsning på arvodering av tränare under 18 år. 

• Synas mer i Nyköping för att försöka nå och rekrytera personer med basketkompetens som 

inte är aktiva i klubben i dagsläget. 
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• Underlätta uppdraget som tränare genom att erbjuda stöd och fikabudget vid föräldramöten. 

• Ge tränare möjlighet till vidareutbildning, samt skapa ett mer regelbundet forum för tränare i 

klubben att träffas, diskutera och utveckla varandra. 

Rekrytering och marknadsföring 

Klubben har växt i medlemsantal de senaste verksamhetsåren, men kan göra mycket för att rekrytera 

ännu fler basketspelare. Det är viktigt att rekrytera många spelare i de yngre åren, eftersom det blir allt 

svårare att rekrytera nya desto äldre spelarna är. Dessutom börjar idrottslag i princip i alla sporter 

tappa spelare när de kommer upp i tonåren (särskilt flickor).  

Klubben kan också bli mer konsekvent och enhetlig i sin marknadsföring och kommunikation på 

sociala medier. 

Klubben ska: 

• Arbeta för att bli mer närvarande i Nyköpings skolor, särskilt på låg- och mellanstadium. 

• Fortsätta arbeta för att skapa samarbeten för basketprofil på Nyköpings högstadium och 

Nyköpings gymnasium. 

• Arbeta för att rekrytera medlemmar i områden där många barn och ungdomar inte är i kontakt 

med andra idrottsföreningar.  

• Arbeta mer enhetligt med marknadsföring genom tryck och i sociala medier. 

Lokaler 

Klubben trivs bra med att vara i Sporthallen, där den får ha sin verksamhet samlad och ha närhet till 

förråd och kansli. Däremot skulle Sporthallen behöva upprustas. Dels behöver hallens golv bytas ut, 

då det inte är helt tillfredsställande för basketboll. Dels skulle det rent allmänt behövas snyggas till, på 

till exempel läktare och omklädningsrum. Klubben önskar fortsätta avtalet om hyra av kanslilokalen 

på andra våningen i Sporthallen. 

Klubben ska: 

• I dialog med Nyköpings kommun påtala behov av upprustning av Sporthallen. 

• Anmäla intresse av att delta i utförandet av service och underhåll i Sporthallen. 


